
 

Vänsterpartiet Gävleborg  

Interpellation 
Ställd till regionstyrelsens ordförande, Patrik Stenvard (M) 

 
 

Det är ekonomisk kris i landets regioner, så också i Gävleborg. 17 av 21 regioner budgeterar 

med underskott. SKR, Sverige kommuner och regioner, räknar med att regionerna ska göra 

ett underskott på ca 10 miljarder i år. 

 

Den övergripande helårsprognosen för hälso- och sjukvården i Gävleborg är enligt 

redovisning i Hälso- och sjukvårdsnämnden ett underskott på ca 700 miljoner kronor för 

2023. Regionfullmäktige har beslutat om en ram på 7 098 mnkr så underskottet som 

prognostiserats är stort i förhållande till beslutade medel, cirka 10 procent. 

 

Det kommer att få stora konsekvenser för vården. Efter Covid och den arbetsbelastning det 

inneburit och de vårdköer som byggts upp efter det så är det snarare stora resurstillskott som 

behövs. Även arbetsvillkor och arbetsmiljö behöver förbättras det är också centralt för att få 

ned användningen av hyrpersonal. Vården är väljarnas viktigaste fråga men i regeringens 

budget har det inte märkts. 

 

Det finns ett stort behov av kraftigt ökade statsbidrag för att klara den svåra ekonomiska 

situation som råder. Staten har väldigt god ekonomi medan regionerna går på knäna. 

 

 

 

Min fråga till regionstyrelsens ordförande blir därför följande: 

Avser du att trycka på regeringen för att öka statsbidragen till regionerna och därmed Region 

Gävleborg?  

 

 

Ulla Andersson   

Vänsterpartiet 23-05-05 

 


